
 

 

 
 

 

 

Referat 
Bestyrelsesmøde den 11. juni 2024 

 
 
Til stede.  Erland, Inglev, John, Dorthe, Kim, Ivan, Ole 
 
Fraværende:  - 

 

Sekretær:  Conny 
 

 

 
1. Godkendelse af Referat fra seneste møde 

 
 Referatet blev godkendt og underskrevet.  
 
 Opfølgning af tjekliste 
 
 Punkterne blev gennemgået og listen revideret.  
 

Det var igen en succes med netop afholdt fællestræning. Holdene var mere end 
fuldtegnede. 
Fællestræning arrangeres derfor 1 dag igen i en weekend til efteråret/september.  
 
Svarskrivelse vedr. mødefaciliteter er sendt til GreenLab.  
 
Der er stadig problemer med, at det ’roder’ i de forskellig udlejningsbags. Der er 
lavet et nyt skilt, hvoraf fremgår, at udlejningsbags skal afleveres lige indenfor 
døren, så de kan blive tjekket inden de skal udlejes igen. Bliver det ikke bedre, må 
vi tage det op igen.   
 
Vi leder efter en frivillig, der vil hjælpe med bl.a. med fondssøgning. 
 
Der har været en mini-arbejdsdag lørdag den 15. juni. Evt. rengøring af 
sponsortavlen.  

 
Waste-areas skal også laves på arbejsdagen på lørdag.  
 
Forhandlinger med flere mulige sponsorer er i gang.  

 
Flere fra bestyrelsen har været på besøg i Skive, bla. for at se på deres 
robotklippere, og de måtte konstatere, at der er rigtig meget arbejde med 



 

 

robotklippere. De kræver meget rengøring. Skjoldet skal hele tiden af. Knivene skal 
slibes hele tiden. Maskinerne i Skive afsætter spor.  
Vi er måske blevet en lille smule bekymret for, om vi skal gå ’all in’ eller måske 
nøjes med 2 eller 3 robotklippere. Belrobotics har vist sig at være en skuffelse. 
Husqvarna skal på prøve igen den 17. juni. Der skal afholdes flere møder i 
nærmeste fremtid, så vi kan blive klogere.  
 
Vi har fået en henvendelse fra Georg Ravn, Farsø, som tilbyder sig mht. 
robotløsninger, og den mulighed skal også undersøges.  
 
Vi fortsætter med 9-hullers matchen om onsdagen, da der er ved at komme godt 
gang i tilmeldingerne.  

 
2. Økonomi 

 
Gennemgang af balance 
Balancen ser fin ud.  
 
Restanceliste 
Det sidste udestående er blevet slettet. 
Nye opkrævninger for 2. halvår er netop udsendt.  

 
3. Café 

 
Niels vil gerne holde cafeen lukket i uge 30 fra mandag til fredag, da han skal på 
ferie.  
Klubben vil derfor sælge fadøl og grillpølser til medlemmer og gæster. Overskuddet 
går til klubben. Øl og pølser kan evt. købes af Niels til kostpris.  
Kontoret har sendt en mail rundt til medlemmerne for at prøve at finde frivillig hjælp 
til opgaverne i uge 30. I skrivende stund mangler vi stadig nogle stykker til at 
hjælpe. 
 

4. Affaldssortering 
 
Der er mindre affald på banen siden vi har sat flere skraldespande ud igen, men der 
er stadig forkert affald i de forskellige containere - også i klubhuset, og vi bruger 
meget tid på at prøve at holde styr på affaldet.  
Vi arbejder med en løsning om afhentning af usorteret affald og måske tegning af et 
sponsorat.  
 

5. Dronefilm til hjemmesiden 
 
Det kan godt blive en bekostelig affære at få lavet en dronefilm til hjemmesiden, 
men vi har flere følere ude.  
Blandt andet har vi en hobby-dronefører i kikkerten, som måske vil lave en film til os 
meget billigt. Filmen skal især vise de flotte grønne baner og Vigen - og det er 
vigtigt, at den skal optages en dag med solskin, og gerne meget snart, nu hvor 



 

 

banen er så flot.  
 

6. Golfbiler 
 
Golfbil nr. 7 er på værksted og det bliver desværre alt for dyrt at få den repareret. Vi 
undersøger, hvad en ny – eller en god brugt golfbil kan koste.   
 

7. Uge 33/annoncering 
 
Der er lavet et opslag, som kommer på facebook og som bliver boostet i løbet af juli 
måned. 
Der kommer annonce i Golfbladet, den 3. juli  
samt en annonce i Turistavisen her i juni.  
Endvidere er vi med i ’EnjoyLife Golf’, hvor alle tilbud i sommeren 2024 samles.  

 
8. Match for sponsorer og frivillige den… 

 
Matchen bliver den 20. september, 18 huller m. start kl. 15. 
Kontoret har blokeret tider og har oprettet matchen i golfbox. 
Menuen bliver grillstegt pattegris som sædvanligt + en dessert.  
Vi spørger en sponsor, om de vil være interesseret i at sponsere præmier i år. 
SparNord spørges om de vil sponsere ’en godtepose’ igen i år.  
Frivilliglisten opdateres 
Sponsorlisten opdateres 
Invitationer udsendes  ca. 20. august.  
 

9. Nyt fra udvalgene 
 
For fremtiden slettes følgende udvalg fra dagsordenen: PR, APV, Elite og Sponsor  

 
 Bane- og husudvalg: miniarbejdsdag på lørdag. Bunker på driving range. Hul 13 
greenbunker, rødder fjernes. Bliver halveret. Stolpe skiftes.  
 Baneservice: kører fint 
 Juniorudvalg: kører fint 
 Begynderudvalg: ca. 20 i gang  
 Handicapudvalg: 
 Matchudvalg: 

  
10.  Indkomne ideer og forslag fra medlemmer 

 
  Ingen nye forslag, men Bestyrelsen har fået meget ros fra medlemmerne for at 

være lydhøre og vedtage forslaget fra et medlem, om at medlemmer kan tage ’en 
ven’ med til reduceret pris. Ordningen er trådt i kraft og gælder for fuldgyldige 
medlemmer.   

 
11. Evt. 

  



 

 

Den 1. juli 2024 skal alle firmaer arbejdstidsregistrere. Harre Vig Golfklub fortsætter, 
som vi altid har gjort. Både Greenkeeperne og Kontoret registrerer nemlig allerede 
deres timetal på daglig basis.  
 

Næste bestyrelsesmøde: den 13. august kl. 17:00 
  



 

 

 


